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Curs 2022 / 2023

Sessió 1 - divendres 12 de novembre de 2021

Assistents: Pep Montaner i Toni Garcia presencialment, tots els grups de primària telemàticament
d’espectadors.

A B

1r Yanis Alma

2n Trini Escoz Unai Rodríguez

3r Claudia Bilal El Ghazy

4t Peter lópez Daniela Mejia

5è Martina Benítez Irene Rodríguez

6è Jeferson Vázquez Thais Ruiz

Temes tractats:

1. Presentació de diverses propostes per fer a l’escola i també per dinamitzar el pati.

Desenvolupament de la sessió:

1. Temes

Després de realitzar les pertinents presentacions de tot l’alumnat que representen al seu curs,

comença la sessió, agafant el to de paraula el Pep i passant-li la paraula al Peter, representant

de 4t A; que presenta 4 propostes (destacant un hotel per insectes i la utilització del mòbil al pati,

obrir el gimnàs al pati i per últim jugar al futbol a l’hora del pati), els alumnes debaten les idees

presentades:

La primera proposta "Hotel d'insectes"; es parla dels beneficis i es qualifica d'idea excel·lent.

.Les altres propostes "mòbil hora del pati", "gimnàs cada dia obert" i "futbol al pati", queden

desestimades per presentar més inconvenients que beneficis per tothom.
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A continuació parla l'Unai de 2n B i explica les seves propostes, la primera d'elles, és que

l'alumnat que ve dilluns a l'hora del pati a dinamitzar el pati ho facin totes els dies de la setmana.

Una altra proposta és la de posar jocs pel pati, tot i que la representant de 6è B, creu que no és

molt bona idea, la resta de l'alumnat està d'acord en fer endavant aquesta proposta.

L'última proposta és la de fer un laberint que queda desestimada per presentar una gran

dificultat per poder dur a terme.

Parla a continuació Trini de 2n A, proposa fer un espai artístic, per dibuixar i pintar al pati,

queda acceptada per tots.

Seguidament, la Clàudia de 3r A, suggereix posar gronxadors al pati, queda apuntada la

proposta, però hi ha molts inconvenients que caldrà mirar. També suggereix posar una pista de

bolos (Bitlles catalanes) i es parla que podrien venir algun dia uns monitors per poder realitzar

jocs tradicionals. També es comenta amb els representants del cursos, que al pati ja hi ha

diversos jocs pintats i que no es fan servir (estaria bé que a les tutories es parlara d'aquests

jocs).

Bilal de 3r B, proposa anar de colònies tots el anys, però es parla dels problemes, el principal

d'ells seria l'aspecte econòmic.

Es tanca la reunió i el Pep queda amb tots els representants dels cursos per realitzar una altra

sessió al desembre.


